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Obec  Bajerov, Bajerov 101, 082 41 Bajerov 
 

Z á p i s n i c a 
 

 

Napísaná v priebehu  X. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 06.12.2024 v 

zasadačke Obecného úradu v Bajerove. 

 

Prítomní: Vladimír Mruz, Ján Deržák, Martin Murín, Slavomír Sedlák, Róbert Hudák, Ing. Stanislav 

Jakubik, Emília Mihaliková 

Ospravedlnení: -  

Neospravedlnení: - 

Ostatní prítomní: Martin Ferčák, Tomáš Hudák, 

 

 Starosta obce p. Vladimír Mruz privítal prítomných a oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo 

zvolané v stanovenej lehote a že všetci poslanci boli písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že 

z celkového počtu  5 poslancov Obecného zastupiteľstva  sú 5 poslanci prítomní, teda zasadnutie je/nie 

v zmysle zákona SNR č. 369/9O Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné.   

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutý:  Róbert Hudák a Ján Deržák. 

Za zapisovateľa bol navrhnutý: Ing. Stanislav Jakubik 

 

     Starosta obce uviedol,  že program riadneho zasadnutia bol doručený všetkým poslancom  a taktiež 

bol zverejnený na úradnej tabuli v zákonom  určenej lehote. K programu bol/nebol  predložený žiadny 

návrh  na zmenu. 

 

Starosta obce navrhol hlasovať o nezmenenom programe, navrhnutých overovateľov a o zapisovateľovi 

zápisnice. 

 
Poslanci hlasovali za návrh programu, overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA 0 (uznesenie č. 1/12/2024)  

 

P r o g r a m :  
 

1. O t v o r e n i e 

 

2. Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 

 

3. Informácie o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie obdobie 

 

4. Návrh rozpočtu obce na roky 2025 – 2027,  

 

- rozpočtové opatrenie č.2 

 

5. Návrh – dodatku č.5, k VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Bajerov 

 

6. Návrh – VZN o poplatkoch za úkony a služby vykonávané obcou Bajerov 

 

7. Odmeny poslancom  a členom komisií za druhý polrok 2024 

 

8. Diskusia – rôzne 

 

9. Návrh  uznesení 

 

10. Z á v e r 
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K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 
Starosta obce p. Vladimír Mruz oboznámil prítomných poslancov, že všetky uznesenia schválené 

na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva boli starostom obce podpísané v stanovenej lehote, a 

úlohy plynúce z týchto uznesení boli riadne splnené.  
 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

 

K bodu 3: Informácia  o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie 

obdobie 
            Starosta obce informoval prítomných poslancov o aktivitách obce od posledného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  a o úlohách na ďalšie obdobie : 

 

1. Bola vykonaná údržba verejných priestranstiev kosením na cintoríne, starom Židovskom 

cintoríne a futbalovom ihrisku. 

2. Bola zrealizovaná oprava elektrickej rúry na pečenie v celkovej hodnote cca 600€. 

3. V spolupráci so ZŠ a MŠ Bajerov bol zrealizovaný Školský ples. 

4. Bolo zrealizované slávnostné posedenie pre seniorov k príležitosti mesiaca úcty 

k starším. 

5. V spolupráci s Klubom Senior bolo zrealizované posedenie členov klubu spojené 

s prípravou adventného venca. 

6. Bolo zrealizované podujatie pre deti do 12 rokov k sviatku Sv. Mikuláša. 

  

Úlohy na nasledujúce obdobie: 

1. Vykonať údržbu techniky vo vlastníctve OcÚ. 

2. Vykonať prípravu dreva na zimné obdobie. 

3. Zorganizovať stolnotenisový turnaj. 

4. V prípade priaznivého počasia zabezpečiť prípravu ľadovej plochy na ploche tenisového 

kurtu. 
 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o aktivitách obce a nových úlohách. 

 

 

 

K bodu 4: Návrh rozpočtu obce na roky 2025 – 2027 + rozpočtové opatrenie č.2 

 Referentka obce pani Mihaliková predstavila návrh rozpočtu obce Bajerov na roky 2025 – 2027, 

ktorý bol poslancom obecného zastupiteľstva včas zaslaný na jeho preštudovanie. Podobne pani 

referentka prečítala stanovisko hlavného kontrolóra pána Milana Marhevského, ktorý odporúča 

poslancom obecného zastupiteľstva schváliť navrhnutý rozpočet. Tiež informovala o správe nezávislého 

audítora p. Lipku, ktorý vykonal audit účtovnej závierky za rok 2023 so záverom, že obec Bajerov 

konala s požiadavkami účtovného zákona. 

Po krátkej diskusii k návrhu rozpočtu poslanci hlasovali za jeho prijatie na roky 2025 až 2027.   

 
Poslanci hlasovali za návrh rozpočtu obce Bajerov na roky 2025 - 2027.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 2/12/2024) 
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K bodu 5: Návrh dodatku č. 5, k VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bajerov 

 Starosta obce uviedol poslancov do problematiky s poskytovateľmi služieb zberu komunálneho 

odpadu. Doterajší dodávateľ služieb zberu odpadu Fúra s.r.o. bol odkúpený spoločnosťou KOSIT a.s., 

ktorej poplatky za rovnako poskytované služby budú v roku 2025 drahšie ako doterajšie poplatky. 

Zároveň informoval poslancov, že po prieskume trhu u dostupných firiem v regióne zaoberajúcich sa 

vývozom odpadu, bude firma KOSIT najviac cenovo dostupná oproti jej konkurencii. Z týchto dôvodov 

starosta navrhol zvýšiť poplatok za komunálne odpady z doterajších 15 €/os/rok na 20 €/os/rok. Po 

diskusii k danej problematike poslanci hlasovali za návrh dodatku č.5, k VZN o miestnych daniach 

a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bajerov. 

 
Poslanci hlasovali za návrh dodatku č. 5, k VZN o miestnych daniach a o miestom poplatku za komunálne odpady.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 3/12/2024) 

 

 

 

K bodu 6: Návrh VZN o poplatkoch za úkony a služby vykonávané obcou Bajerov 

 Starosta obce oboznámil poslancov s návrhom zmien v poplatkoch za úkony a služby 

vykonávané obcou Bajerov, a to konkrétne za prepožičanie sály a za prenájom amfiteátra. Návrh zmien 

starosta zdôvodnil tým, že doterajšie nastavenie poplatkov sa musí zvýšiť z dôvodu zvýšenia nákladov  

spojených s poskytovaním týchto služieb. 

Po diskusii poslancov so starostom obce poslanci hlasovali za návrh starostu obce. 
 

Poslanci hlasovali za návrh VZN o poplatkoch za úkony a služby vykonávané obcou Bajerov.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 4/12/2024) 

 

 
 

K bodu 7: Odmeny poslancom za druhý polrok 2024 

 Starosta obce navrhol vyplatiť poslancom obecného zastupiteľstva za ich činnosť a aktivity 

odmenu za druhý polrok 2024 nasledovne: 

1. Slavomír Sedlák, Ján Deržák a Stanislav Jakubik – 2 x 50€ za účasť na zasadnutiach OZ, + 

150 € za pomoc pri usporiadaní kultúrno športových podujatí v obci. Odmena spolu: 250€. 

2. Róbert Hudák – Odmena spolu 0 € (poslanec sa vzdal nároku na odmenu). 

3. Martin Murín – Odmena spolu 0 € (zástupca starostu obce - pridelená mesačná mzda). 

4. Peter Jakubík a Zdenka Šostákova – 25€ za účasť na nasadnutí obecnej komisie, + 25€ za 

pomoc pri usporiadaní kultúrno športových podujatí v obci. Odmena spolu: 50€. 

 

Starosta obce dal priestor poslancom na ich pripomienkovanie a následne vyzval poslancov aby 

hlasovali za návrh vyplatenia odmien. Poslanci nemali žiadne pripomienky k návrhu. 

 
Poslanci hlasovali za návrh starostu k vyplateniu odmien pre poslancov obecného zastupiteľstva za druhý polrok 2024.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 5/12/2024) 
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K bodu 8:  Diskusia - rôzne   
 

1. Stoly do sály kultúrneho domu 

Starosta obce navrhol dať zhotoviť 20 kusov drevených stolov do sály kultúrneho domu ako 

náhradu za terajšie zastaralé a opotrebené stoly. Financovanie tohto projektu starosta navrhol 

z dotácie predsedu vlády v celkovej výške 3500€ a 900€ ako spoluúčasť obce. Ako zhotoviteľ 

projektu – drevených stolov bol navrhnutý stolár p. Peter Guman.  

  
Poslanci hlasovali za návrh starostu na zhotovenie drevených stolov do sály kultúrneho domu.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 6/12/2024) 

 

2. Starostovský ples v obci Bajerov 

Starosta informoval prítomných, že dňa 18.1.2025 sa bude organizovať v spolupráci s OcÚ 

Kvačany Starostovský ples v sále kultúrneho domu. 

 

3. Hasičský ples v obci Bajerov 

Starosta informoval prítomných, že dňa 25.1.2025 sa bude konať Hasičský ples v sále kultúrneho 

domu, ktorý organizuje miestny DHZ v spolupráci s OcÚ Bajerov. 

 

4. Zmeny vo financovaní Materskej školy 

Starosta obce informoval poslancov, že z dôvodu zmien v školskom zákone bude Materská škola 

od 1.1.2025 financovaná cez prenesené kompetencie. 

 

5.  Zásoba náhradných LED žiaroviek pre pouličné osvetlenie 

Starosta obce informoval poslancov o vytvorení zásob náhradných LED žiaroviek pre 

pouličného osvetlenia.  

 

6. Stolnotenisový turnaj 

Starosta obce spolu s poslancami dohodli termín konania stolnotenisového turnaja v obci 

Bajerov dňa 28.12.2024 so začiatkom o 10.00. Za organizáciu podujatia starosta poveril 

poslancov Martina Murína a Stanislava Jakubika. 

 
Poslanci hlasovali za návrh starostu organizácie stolnotenisového turnaja v sále kultúrneho domu.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 7/12/2024) 

 

7. Klzisko na tenisovom kurte 

Starosta obce informoval, že v prípade priaznivého počasia bude v priestoroch tenisového ihriska 

realizovaná príprava ľadovej plochy pre verejné korčuľovanie v spolupráci s členmi DHZ 

Bajerov. 

 

8. Porucha kotla v ZŠ a MŠ Bajerov 

Starosta obce informoval, že došlo k poruche kotla v ZŠ a MŠ Bajerov. Odstránenie poruchy 

výmenou kotla za nový bude stáť cca 14.000 € a bude hradená zo zdrojov ZŠ a MŠ Bajerov. 

K oprave/výmene dôjde v najbližších dňoch. 

 

9. Výstavba internetovej siete v obci Bajerov 

Starosta obce informoval o aktuálnom stave výstavby internetovej siete v obci, ktorá je v stave 

spusteného územného konania. 
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10. Výstavba chodníka z centra obce smerom k Základnej škole. 

Po diskusii a zhodnotení súčasného stavu výstavby chodníka v dotknutej časti obce sa starosta 

a poslanci uzhodli na potrebe geodetického zamerania parciel s presným vytýčením hraníc 

pozemku obce za účasti starostu, poslancov a tiež vlastníkov susedných pozemkov. Navrhnutý 

bol termín do najbližšieho obecného zastupiteľstva. 

 
Poslanci hlasovali za úlohu pre starostu obce prizvať geodeta na zameranie hraníc obecného pozemku a vytýčenie bodov pre 

budúcu výstavbu chodníka za účasti poslancov, starostu a vlastníkov susedných pozemkov s termínom do 3/2025.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 8/12/2024) 

 

 
 

K bodu 9: Návrh  uznesenia      
 

Referentka obce p. Emília Mihaliková prečítala závery z rokovania 10. riadneho zasadnutia  obecného 

zastupiteľstva o ktorých sa  už rokovalo a hlasovalo. 

 

 

 

K bodu 10: Z á v e r 
 

 Starosta obce zhodnotil priebeh rokovania, poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie  

Obecného zastupiteľstva . 

 

 

 

 

Zapisovateľ : Ing. Stanislav Jakubik     podpis ..........................................  

 

Overovatelia zápisnice :  Róbert Hudák    podpis .......................................... 

 

     Ján Deržák     podpis ........................................... 

 

 

 

         

 

          Vladimír Mruz 
 

starosta obce 


